
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 31. marts 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 447 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Nødgaard (DF). 

 

Spørgsmål nr. 447:  
”Har kommunerne adgang til at overføre ikke forbrugte værdighedsmidler fra 

2016 til efterfølgende år?” 

 

Svar: 

 

Kommunerne skal anvende midlerne afsat til en mere værdig ældrepleje i 2016 til ak-

tiviteter, der ligger ud over kommunernes vedtagne budgetter for 2016. 

 

Hvis initiativerne bliver forsinket, har kommunerne mulighed for at overføre ufor-

brugte midler til 2017. Kommunerne orienterer i den forbindelse Sundheds- og Æl-

dreministeriet herom med en kort beskrivelse af baggrunden for forsinkelsen, hvoref-

ter de uforbrugte midler kan anvendes inden for formålet i 2017.  
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